

Issachar Watchmen Methodist(IWM) 1-7/8/19

Prayer items 1st week of August

1. Praise the Lord for our 16th Agong, Sultan Abdullah. We pray for the Prime Minister, the heads of state, and the leaders of our country. Ask God to give them wisdom to govern the country with justice and in truth which would benefit all peoples. After all, unity and harmony are the pillars of the country's prosperity.
2. Pray for God to intervene and reign over all political parties and policies so that they will benefit the citizens and the country. May God open the eyes and mindsets of the peoples to hold the political parties accountable to prevent corruption from happening.
3. May God revive us to continue to pray for the nation because this is our responsibility. We have sinned against God, and allowed the country to be corrupted. We have to repent, stand in the gap and offer Malaysia up to God. May God establish His throne in Malaysia and may His will be done.
4. For the past two months, the riots in Hong Kong have caused many problems and inconvenience to the citizens (stress, safety, tension between police and citizens, the relationship between China and Hong Kong, the implementations of government policies). All these cause chaos in Hong Kong. Pray for Hong Kong, pray that citizens will re-examine themselves, and the policies implemented will be acceptable, and citizens will live in peace so that the economy of Hong Kong will not be badly affected.

卫理公会以萨迦守望者 1-7/8/19

八月第一个星期的祷告事项

1. 为我国第 16 任国家元首苏丹阿都拉登基感恩，我们也为首相、州元首、州首长、国家领袖等代祷，求上帝赐他们智慧、公义和真理来治国，让国家全民都受惠，毕竟团结与和谐是国家富强的支柱。
2. 求上帝介入和掌权，让各别的政党，各别的政治议程，能造就全马来西亚的人民，能推行护民护国的政策。求上帝也开人民的眼睛和思想，让我们一起负起监督无论是执政党或者在野党的责任，好让他们不陷入贪污和腐败。
3. 求上帝复兴我们，不住为国家祷告，因为这是我们的责任。我们得罪上帝，让国家陷入罪恶腐败，如今我们要悔改，为国家站在破口上，把马来西亚献上给上帝，求上帝宝座立在马来西亚，完成上帝心意。
4. 这两个月，香港反送中课题已导致香港陷入多方困扰（生活紧绷，安全隐忧，警民关系，中港关系，政府政策），导致国家陷入混战中。我们为香港祷告，让他们能重新思考，公开发表合宜的政策策略，安定人心，不让此事继续恶化，以免影响香港经济。

Isakhar Pengawal Methodist 1-7/8/19

Doa minggu pertama Ogos

1. Bersyukur untuk pertabalan agong Yang di-Pertuan Agong XVI Al-Sultan Abdullah. Berdoa untuk perdana menteri, TYTs, sultan-sultan negeri Dan pemimpin-pemimpin negara, mohon Allah memberkati mereka dengan kebijaksanaan keadilan dan penuh kebenaran untuk memerintah negara kita, supaya memberi manfaat kepada rakyat, memberi keamanan antara kaum kaum dan agama.
2. Mohon Allah campur tangan dan menguasai, supaya parti-parti dan agenda-agenda politik boleh membawa manfaat kepada rakyat, polisi yang melindungi rakyat dan negara. Mohon Allah membuka mata dan minda rakyat, berdoa supaya rakyat malaysia memikul tanggungjawab mengawasi parti pemerintah & parti pembangkang, supaya mereka tidak terjatuh dalam rasuah dan ketidakadilan.
3. Mohon Allah membangkitkan kami, tidak berhenti berdoa untuk negara, sebab itu tanggungjawab kita. Kami berdosa terhadap Allah, menyebabkan Megara terjatuh dalam does dan rasuah. Kita bertekad untuk bertaubat, menpersembahkan negara kita kepada Allah. Mohon Allah bertakhta di Malaysia.
4. 2 bulan ini, isu penghantaran balik ke China menyebabkan Hong Kong berada dalam beberapa kesusahan (kehidupan, keselamatan, hubungan polis dan rakyat, hubungan China dan Hong Kong, polisi kerajaan). Berdoa untuk mereka, supaya mereka bertimbang dalam setiap keputusan dengan baik, tidak terus menerukkan situasi, menpengaruhi ekonomi Hong Kong.